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آ.اس
بدون مورینیو  فاتح همه جام ها شدیم

نورافکن در آستانه جدایی از شارلوا
یک س��ایت بلژیکی با اعلام خروجی های 
باشگاه ش��ارلوا در نقل و انتقالات زمستانی از 
امید نورافکن نیز به عنوان یکی از خروجی های 
این تیم یاد کرد. به نق��ل از walfoot، امید 
نورافکن، هافبک ایرانی که در تیم شارلوا بازی 
می کند، برخلاف علی قلی زاده کمتر در ترکیب 
تیمش قرار گرفته است و یکی از خروجی های 
شارلوا در نقل و انتقالات زمستانی خواهد بود. 
البته به نظر می رس��د توانمندی های نورافکن 
حتی از علی قلی زاده نیز بیشتر باشد که این 
فص��ل خودش را چهره کرده اس��ت ولی نیاز 
نداش��تن مربی به بازیکنی در پست نورافکن 
باعث ش��ده اس��ت او کارآیی لازم را برای تیم 
نداشته باشد و به همین خاطر نورافکن را باید 
یکی از بازیکنانی دانس��ت که در زمس��تان از 

شارلوا جدا خواهد شد.

محرمی خط خورده  تیم ملی؟
ب��ه نظ��ر می رس��د مدافع راس��ت جوان 
تیم ملی فوتبال ای��ران رویای حضور در جام 

ملت های آسیا را از دست داده است.
در حالی که نام صادق محرمی در فهرست 
اولیه تیم ملی ایران ب��رای جام ملت ها اعلام 
ش��د، این بازیکن در اردوی تیم ملی در قطر 
حاضر نیس��ت. محرمی که در دیناموزاگرب 
نتوانس��ت در ترکیب ثابت تیمش به میدان 
برود، با توجه به تعطیلی لیگ کرواس��ی در 
اردوی تیم ملی حاضر نیس��ت تا انتظار برود 
رامی��ن رضایی��ان و وریا غفوری در س��مت 
 راس��ت تیم ملی ب��رای جام ملت ه��ا حاضر

باشند. 
مرحله اول رقابت های لیگ کرواس��ی به 
پایان رسیده است و بازی بعدی این تیم ۱۳ 
بهمن ماه )ماه آینده( برابر رودس خواهد بود، 
بنابراین غیبت محرمی در اردوی تیم ملی به 
منزله حضور نداش��تن او در فهرس��ت نهایی 

کی روش است.
همچنین فرش��اد احم��دزاده نیز چنین 
وضعیت��ی دارد و تی��م باش��گاهی او یک ماه 
ب��ازی نخواهد داش��ت و حضور نداش��تن او 
در اردوی تیم ملی ب��ه منزله این خواهد بود 
ک��ه احمدزاده نیز جایی در فهرس��ت نهایی 

کی روش برای جام ملت های آسیا ندارد.
ج��ام ملت های آس��یا 2 هفت��ه دیگر در 
کشور امارات آغاز می ش��ود و تیم ملی ایران 
با تیم های ویتنام، یمن و عراق هم گروه است.

ناراحتی سرمربی آمیان
 از رفتن ستاره ایرانی

باشگاه آمیان تایید کرد سامان قدوس در 
فهرس��ت نهایی ایران برای جام ملت ها قرار 
گرفته اس��ت و بزودی راهی امارات می شود. 
 ،le11amienois به نقل از پای��گاه اینترنتی
سامان قدوس، هافبک ایرانی که در فهرست 
اولیه تیم ملی ایران برای جام ملت های آسیا 
قرار داشت، در فهرست نهایی کی روش قرار 
گرفته و قرار است بزودی راهی امارات شود. 
ب��ه این ترتیب باش��گاه آمیان ک��ه خیلی به 
ستاره ایرانی خود در این روزها وابسته شده 
اس��ت بیش از یک ماه نمی تواند این بازیکن 
را در اختیار داشته باشد. کریستوف پلیسیر، 
س��رمربی آمیان درباره غیبت قدوس گفت: 
س��امان به تیم ملی ایران دعوت ش��ده است 
و قرار اس��ت راهی اردوی تیم ملی کشورش 
برای جام ملت ها ش��ود. سامان 2 سال است 
که تعطیلات نداشته است. برنامه لیگ سوئد 
با برنامه لیگ های اروپایی تفاوت زمانی دارد 
و او بعد از جام جهانی و بازی در لیگ س��وئد 
به فرانسه آمد و الان هم باید به جام ملت ها 
برود. اگر او به مراحل نهایی جام ملت ها برود 
که من ب��رای او همی��ن آرزو را دارم و برای 
خودم��ان خیر، او اواس��ط فوری��ه باز خواهد 
گشت. اردوی تیم ملی فوتبال ایران برای جام 
ملت ها در قطر برگزار شده است و قرار است 
ملی پوشان قبل از شروع جام ملت های آسیا 
2 دیدار دوستانه برگزار کنند و برابر فلسطین 

و قطر قرار خواهند گرفت.

خط محدود کننده مربیان والیبال 
برداشته شد

ب��ا اعلام کمیته داوران والیبال و با توجه به 
اصلاح ابعاد زمین بازی توس��ط FIVB، خط 

مربیان برداشته شد.
به نقل از  فدراسیون والیبال، کمیته داوران 
فدراس��یون والیبال با هماهنگی سازمان لیگ 
اعلام کرد از دور برگش��ت مسابقات لیگ برتر، 
دس��ته یک و همه مس��ابقات در سطح کشور 
 از ۵ دی ماه س��ال ج��اری این تغییر لازم الاجرا

خواهد بود.

کنایه های تند منصوریان به برنامه 90

 علیرض��ا منصوری��ان میهم��ان برنام��ه 
شب های فوتبالی شبکه ورزش بود. او بعد از 
جدایی از استقلال کمتر پیش آمده بود که با 
رسانه ها گفت وگو کند، بویژه درباره استقلال 
اما در برنامه ش��ب های فوتبالی حاضر ش��د 
و ح��رف زد. حرف هایی که نش��ان می داد از 
برنامه 90 و اتفاقات آن حسابی دلخور است. 
در ادامه بخش  هایی از حرف های منصوریان 

آمده است.
درباره استقلال باز هم سکوت می کنم ■

بعد از ترک استقلال طبیعی بود که باید 
س��کوت می ک��ردم؛ اعتقاد دارم وف��اداری و 
امانتداری در هر صنف و هر شغلی، مهم ترین 
رکن اس��ت؛ وقتی از یک مجموعه ای خارج 
می ش��وید، تازه ش��روع کار امانتداری است. 
در تیم های س��ابقم مثل نفت تهران - که جا 
دارد از مسؤولان، مدیرعامل، سرپرست، مدیر 
فنی، اعضای هیات مدیره و... تش��کری ویژه 
داشته باشم - نیز همواره سعی کردم امانتدار 
آنها بوده و نس��بت به محبت های شان وفادار 
باش��م. ش��روع کارم در مربیگ��ری حرفه ای 
در تیم مل��ی بوده و وظیفه ام اس��ت از آقایان 
کفاش��یان و نب��ی هم تش��کر کن��م و حفظ 
حرمت داشته باش��م؛ هر اتفاق خوب و بدی 

که بوده، گذشته است.
اما درباره اس��تقلال، بحث اینجاست که 
تیمی بوده که از ۶ س��الگی علاقه مند به آن 
بودم؛ زمانی که این تیم را دوس��ت داش��تم، 
بخ��ش اعظمی از ای��ن هوادارانی که الان در 
اس��تادیوم هستند، وجود خارجی نداشتند و 
طبیعی اس��ت که همیشه باید نسبت به آنها 
ممنون دار، امانتدار و وفاردار باش��م و موضوع 
صرفا به شعار کشیده نشود؛ وظیفه داریم به 
عمل حرف های مان را نش��ان دهیم. از همه 
هواداران و کس��انی که زمان من در استقلال 
بودند، تشکر می کنم؛ سعی و تلاشم را کردم 
ت��ا بهترین اتفاق��ات ممکن برای اس��تقلال 
بیفتد؛ بعضی مواقع هم در روی یک پاش��نه 
نمی چرخد و هزار مساله دست به دست هم 
می دهد تا ش��ما به آن نقطه ایده آلی که مد 

نظرتان است، نرسید.
اگر روزی خواس��تم در رابط��ه با خانواده 
شخصی خودم مس��اله ای را عنوان کنم، آن 
روز ش��ما بدانید که به خودم اجازه می دهم 
درباره استقلال و مجموعه قبلی هم امانتداری 
و وفاداری را بشکنم؛ وظیفه ام بوده و ۱۵ ماه 
هم س��کوت کردم و پ��س از این هم قطع به 
یقین س��کوت خواهم کرد. نه صرفا به خاطر 
 اینکه پل پش��ت س��رم را خراب کن��م یا نه.

اگ��ر این مس��اله رعایت ش��ود، فوتبال ما به 
چنین وضعیتی کشیده نمی شود و هر کسی 
به خودش اج��ازه نمی دهد حرمت دیگری و 
بزرگ تر و کوچک تر را بشکند. همه چیز باید 
روی اصول خودش باشد. مثل دورانی که در 
بهمن ۷۳ من به اس��تقلال آمدم و هنوز هم 
ممنون دار تمام آن مجموعه هستم؛ مربیانی 
که برای من زحمت کشیدند و وظیفه ام است 
که این کار را انجام ده��م. امیدوارم این کار 
الگ��وی خیلی کوچکی برای نس��ل جدیدی 
که در راه هس��تند، باش��د که خیلی راحت 

حرمت ها را می شکنند.
»شب های فوتبالی« حاشیه ساز نیست ■

ما ام��روزه در فضایی هس��تیم که مردم 
م��ا از ای��ن فض��ای ورزش، بوی��ژه فوتب��ال 
آزرده خاطر هس��تند. ش��ما وقتی در فضای 
مجازی می روید، می بینید که حرمتی وجود 
ندارد؛ بازیکن نس��بت به مربی، مربی نسبت 
به بازیکن، بازیکن نس��بت به هوادار و ... که 
البته گستره هواداران بیشتر به چشم می آید. 
یکی از دلایلی که ام��روز افتخار می کنم در 
این برنامه هستم، این است که در چند سال 
اخیر برنامه ش��ب های فوتبالی را زیر ذره بین 
بردم و دیدم حواش��ی ن��دارد؛ حداقلش این 
است که اگر کس��ی در این برنامه روی خط 
تلفنی، دیداری یا ش��نیداری می آید، فضایی 
نیس��ت که بخواهید به جنجال های فوتبال 
کمک کنید. در مجموع فکر می کنم خودتان 
موجب شدید این اطمینان بین فوتبالی ها به 
وجود بیاید و با افتخار به این برنامه بیایند. از 
ریل و فضای فوتبال خارج نش��دید و بستر را 
برای افرادی که می خواهند حاشیه به وجود 
بیاورند، ایجاد نکردید و طبیعی اس��ت که ما 
ه��م باید به این برنامه به دی��ده احترام نگاه 
کنیم. البته خیلی حرف ها راجع به یکس��ری 
دوستان دارم ولی به نظرم به خاطر اینکه در 
ش��ب یلدا هستیم، بهتر اس��ت راجع به انار، 

آجیل و ... صحبت کنیم.

گزارش اخبار

علی خلف: استقلال در حالی نیم فصل نخست لیگ 
برتر را پشت سر گذاشت که با ۶ گل خورده به همراه 
پرس��پولیس بهترین خط دفاعی این مس��ابقات را 
به خود اختصاص داد. تیم اس��تقلال در این فصل 
در هرکجای زمین هم که مش��کل داشت، در خط 
دفاعی نه تنها مشکلی احس��اس نکرد، بلکه دارای 
بهترین عملکرد بود. آبی پوشان در یک نیم فصل تنها 
۶ گل خوردند و در ۱0 بازی کلین ش��یت کردند تا 
به این ترتیب دارای بهترین سازمان دفاعی باشند. 
آبی ها در س��اختار دفاعی شان بازیکنان باتجربه ای 
مثل منتظری، حیدری، غفوری، چشمی، دانشگر، 
س��هرابیان، زکی پ��ور، محمدی مهر و تیم��وری را 
در اختی��ار دارند و همه ای��ن بازیکنان به تناوب در 

بازی های متعددی برای این تیم به میدان رفتند.
در این میان روزبه چشمی که بازیکن مورد علاقه 
کارلوس کی روش نیز در تیم ملی هست، ثابت     ترین 
عنصر دفاعی استقلال بود که در اکثر بازی های این 

تیم به عنوان مدافع میانی حضوری ثابت داشت.
پژمان منتظری نیز پیش از مصدومیت ثابت     ترین 
بازیکن اس��تقلال در خط دفاع��ی بود و بعد از طی 
ک��ردن دوران آس��یب دیدگی بار دیگ��ر به ترکیب 

استقلال بازگشت.
محمد دانشگر بعد از چشمی و منتظری سومین 
بازیکن ثابت در خط دفاعی استقلال بود. دانشگر بعد 
از بازی قابل انتقادی که مقابل السد انجام داد چند 
هفته ای دور از ترکیب بود که با مصدومیت منتظری 
بار دیگر به ترکیب آبی ها بازگش��ت و در بازگشت 

دوباره    اش عملکرد درخشانی داشت.
زکی پور هم از جمله مدافعان اس��تقلال بود که 
بازی های زی��ادی فرصت پیدا ک��رد و عملکردش 
هم قابل قب��ول بود. وریا غفوری تنه��ا در صورتی 
در ترکیب اس��تقلال حضور نخواهد داش��ت که یا 

محروم باشد یا مصدوم. در غیر این صورت او بازیکنی 
غیرقابل گذشت برای هر مربی از جمله شفر است.

اما پس��ت بازی کردن غفوری در استقلال مدام 
 تغییر می کرد و او بین مدافع راست و وینگر راست

تا حدودی سرگردان بود.
آرمین سهرابیان که چند هفته پایانی را به دلیل 
شکستگی دست کاملا از دست داد، گاهی در دفاع 
چپ و گاهی در دفاع وس��ط به بازی گرفته می شد 
و همواره هم عملکرد این بازیکن مثبت و قابل دفاع 

بود.
فرشاد محمدی مهر دیگر مدافع استقلال بود که 

به نسبت چند مدافعی که در بالا یاد کردیم کمتر 
بازی کرد اما هرگاه در زمین حضور داشت عملکرد 
قابل دفاعی از خود نشان داد. خسرو حیدری دیگر 
مدافع باتجربه استقلال که در نیمه نخست نیم فصل 
اول گاه��ی فرصت بازی پیدا می ک��رد اما از هفته 

هشتم تا پایان نیم فصل مورد استفاده قرار نگرفت.
میثم تیموری کمتری��ن دقایق بازی را در صف 
مدافعان اس��تقلال دارد. او هم پس��ت سهرابیان و 
زکی پور است و کار سختی برای رسیدن به ترکیب 
آبی پوشان دارد. حضور این بازیکنان در خط دفاعی 
اس��تقلال جنس آبی ها را در ساختار دفاعی کاملا 

جور کرده است. منتظری و سهرابیان جز دفاع میانی 
قابلیت قرار گرفتن در پست مدافع چپ و راست را 
هم دارند. چشمی می تواند در پست هافبک دفاعی 
هم بازی کند، غفوری و زکی پور جز مدافعان کناری، 

وینگرهای خوبی هم هستند.
این نش��ان می دهد ش��فر کمتری��ن دغدغه را 
برای نیم فص��ل دوم در خط دفاعی تیمش خواهد 
داشت. با انس��جامی که خط دفاعی استقلال دارد، 
شفر می تواند با خیالی آس��وده از این منطقه برای 
نیم فصل دوم به فکر ترمیم خطوط میانی و حمله 

تیمش باشد. 

رئیس فدراسیون فوتبال گفت: اعتراض ها علیه 
داوری برای فوتبال ایران خوب نیس��ت. مهدی تاج، 
رئیس فدراسیون فوتبال گفت: در این ماه 2 جلسه 
کلاس داوری داشتیم. یک جلسه آموزش هم برای 
داوران کمتر از ۳۵ سال داریم، چرا که آنها می توانند 
سال های سال داوری کنند. اشتباهات داوری تاثیر 
زی��ادی روی لیگ می گ��ذارد. هفته های آخر لیگ 
اعتراضات زیادی مطرح ش��د که این مس��اله برای 

فوتبال ایران خوب نیست.
 تلاش می کنیم اش�تباهات را به کمترین حد  ■

خود برسانیم
رئیس فدراس��یون فوتبال اف��زود: تیم هایی که 
 بیشتر اعتراض کرده اند سود بیشتری هم از داوری 
برده اند. ه��ر هفته در کمیت��ه داوران و دپارتمان 
داوری قضاوت ه��ای داوران م��ورد ارزیاب��ی ق��رار 
 می گیرد و مش��خص شده چه باشگاه هایی متضرر

شده اند و چه باشگاه هایی سود برده اند. در صحبتی 
که امروز انجام دادم گفتم نباید این نگاه را داش��ته 
باش��یم اگر یکی 2 بار سود کرده، 2 بار هم متضرر 
ش��ده اس��ت، مجموعه این اش��تباهات ۴ اشتباه 
تأثیرگذار را تشکیل می دهد. البته نماینده فیفا هم 
در صحبت های خود اشاره کرد هیچگاه اشتباهات 

داوری به صفر نخواهد رسید. 
ما باید در کش��ور خود تلاش 
کنیم اشتباهات را به کمترین 

حد خود برسانیم.
ف�ردا نح�وه اس�تفاده از  ■

VAR ارزیابی می شود
تاج درباره کلاس آموزش��ی کمک داور ویدئویی 
اظهار داش��ت: فردا نحوه اس��تفاده از VAR مورد 
ارزیاب��ی قرار می گیرد، یک بار این مس��اله امتحان 
می شود تا ببینیم آیا جواب می دهد یا نه. باید کم کم 
هم��ه کارها را جل��و ببریم و از ای��ن تکنولوژی هم 
اس��تفاده کنیم. بر اساس مؤلفه ای که در فیفا وجود 
دارد در بح��ث VAR تکلیف ی��ک صحنه باید در 
کمتر از ۱/۵ دقیقه مشخص شود تا بازی از جذابیت 
نیفتد. بحث استفاده از VAR شروع شده و الان ۱۱ 
درصد دنیا از این تکنولوژی استفاده می کنند و رفته 

رفته هم به این درصد افزوده می شود.
وی درباره اینکه جلس��ه تست این سیستم کجا 

برگزار می ش��ود، عن��وان کرد: 
این جلسه احتمالاً در ورزشگاه 

دستگردی خواهد بود.
را  ■ دوربی�ن ه�ا  برخ��ی 

صداوسیما و برخی را ما باید 
نصب کنیم

رئیس فدراس��یون درباره اینکه آیا سیستم مورد 
اس��تفاده بومی اس��ت، عنوان کرد: یک سیس��تمی 
که بررس��ی می شود بومی و یک سیستم هم نمونه 
فیفاست؛ باید قدم به قدم کارها را پیش ببریم و تلاش 
کنیم از نیم فصل دوم از این سیستم استفاده کنیم، 
حالا یا در همه ورزشگاه ها این اتفاق بیفتد یا در چند 
ورزشگاه، باید شرایط را ارزیابی کنیم ببینیم چه پیش 
می آید. این مساله نیاز به بودجه قابل ملاحظه ای دارد. 
همچنین باید کلاس آموزشی هم برگزار کرد، باید با 
صداوسیما هم مذاکره کنیم و برخی دوربین ها را آنها 
و برخی را ما نصب کنیم. هر روز یک مساله جدید در 

این ارتباط مطرح می شود.

تنها نگرانی وضعیت مالی فدراسیون است ■
تاج درب��اره اینک��ه تصاویر جالب��ی از اردوی 
تیم ملی در ارتباط با شب یلدا منتشر شد و به نظر 
می رس��د روحیه کاروان ایران بسیار خوب است، 
عنوان کرد: روحیه تیم خیلی خوب اس��ت و تنها 
نگرانی وضعیت مالی فدراس��یون است. امیدواریم 
با کمک وزارت این مش��کلات را رفع کنیم. اخیراً 
تیم امید در کیش حضور داش��ت و قرار است تیم 
ساحلی ما به برزیل اعزام شود همچنین فوتسال 
هم یک اعزام در پیش دارد، ممکن است برخی از 
این اعزام ها را به تأخیر بیندازیم. مش��کلات مالی 
وجود دارد اما تیم ملی در اولویت است و امیدواریم 

بتواند باز هم باعث شادی مردم شود.
 آخری�ن خ�روج تیم ملی قبل از ج�ام ملت ها ■

از کیش خواهد بود
تاج در ادامه خاطرنشان کرد: تیم ملی در قطر 
۳ بازی دوس��تانه انجام می دهد، ما برای مراس��م 
بدرقه هم اسپانس��ر گرفتیم و اگر شرایط مناسب 
باشد بدرقه را برگزار می کنیم. خروج قبلی تیم ملی 
از ای��ران برای بازی های دوس��تانه ب��ود و آخرین 
 خروج قبل از اعزام به جام ملت ها از جزیره کیش

خواهد بود.

اعتراض ها علیه داوری برای فوتبال ایران خوب نیست

تاج: تیم های معترض بیشتر سود برده اند

فدراس��یون فوتبال در حال��ی ۱9 دی ماه را 
به عن��وان زمان برگزاری مجمع فوق العاده خود 
مش��خص کرده که وزارت ورزش هیچ اطلاعی 
از آن ندارد. برگزاری مجمع عمومی فدراسیون 
فوتبال در س��ال جاری به خاطر مطرح ش��دن 
بحث بازنشس��ته ها  و لزوم رس��یدگی به آن در 
حض��ور اعضای مجمع، اهمیت زی��ادی دارد. بر 
همین اساس هیات رئیس��ه فدراسیون در یکی 
از نشس��ت های اخیر خود مص��وب کرد که این 
مجمع اوای��ل دی ماه برگزار ش��ود. با این حال 
اما ۱9 دی م��اه به عنوان زمان برگزاری مجمع 
عمومی فدراس��یون فوتبال تعیین و نهایی شده 
است؛ یعنی دقیقا همزمان با جام ملت های آسیا 
و آغاز به کار تیم ملی فوتبال در این رقابت ها، آن 
هم در شرایطی که وزارت ورزش از آن بی اطلاع 
است! جام ملت های آسیا از ۱۶ دی ماه در امارات 

آغاز می ش��ود ام��ا همزمان 
ب��ا ش��روع ای��ن رقابت ها و 
مدیران  تیم ملی،  دیدارهای 
فدراسیون در تهران درگیر 
مجمع��ی خواهند ش��د که 
ب��ه خاط��ر مط��رح ب��ودن 

بحث بازنشس��ته ها، اهمیت زی��ادی دارد. دیگر 
اینکه زمان برگ��زاری مجمع عمومی فوق العاده 
فدراسیون فوتبال در حالی هفته گذشته توسط 
س��ایت این فدراس��یون اطلاع رس��انی شد که 
وزارت ورزش از آن بی اطلاع است! به گفته یک 
مقام مس��ؤول در وزارت ورزش، ت��ا به امروز از 
طرف فدراس��یون فوتبال هیچ مکاتبه ای با این 

مجمع  درب��اره  وزارتخان��ه 
عمومی و زمان پیش��نهادی 
ب��رای برگ��زاری آن انج��ام 
نشده است. مجمع عمومی 
حض��ور  ب��ا  فدراس��یون ها 
که  ورزش  وزارت  نماین��ده 
وزی��ر ورزش یا معاون��ان وی هس��تند، برگزار 
می ش��ود. بر همین اساس فدراس��یون ها زمان 
برگ��زاری مجم��ع را ب��ا اط��لاع وزارت ورزش 
نهایی می کنند تا ب��ه لحاظ حضور نماینده این 
وزارتخانه، هماهنگی های لازم انجام شود اما به 
گفته این مقام مس��ؤول، چنین هماهنگی ای از 
طرف فدراس��یون فوتبال انجام نشده است. این 

مقام مس��ؤول در گفت وگو با مهر تاکید کرد که 
ملاک وزارت ورزش برای تصمیم گیری در همه 
زمینه ها، مکاتبه و نامه رس��می است، در حالی 
که تا به امروز از طرف فدراس��یون فوتبال هیچ 
نامه ای درباره مجمع عموم��ی و زمان برگزاری 
آن دریافت نکرده ایم. به هر حال احتمال حضور 
شخصِ وزیر در مجمع فوتبال زیاد است و لازم 
اس��ت در این زمینه هماهنگی ه��ای لازم انجام 

شود. 
برای برگزاری این مجم��ع گزارش عملکرد 
9۷ - 9۶ فدراسیون، پیش بینی برنامه و بودجه 
سال آینده و گزارش صورت های مالی منتهی به 
۳۱ تیرماه سال جاری ۳ محور اصلی برای بحث 
و بررس��ی مطرح ش��ده اما قطعا تصمیم گیری 
درباره بازنشس��ته های فدراسیون فوتبال، این ۳ 

محور را تحت الشعاع قرار خواهد داد.

وزارت ورزش از زمان برگزاری مجمع فدراسیون فوتبال بی اطلاع است

مجمع وسط جام ملت ها

دست پر استقلال و شفر برای قهرمانی در نیم فصل دوم

خط دفاعی نقطه برتری


